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Abstract (en)
[origin: MX2016001316A] Container made of plastic material includes a body and a petal-shaped bottom (3) extending the body, the bottom (3)
having a bottom wall (4) of general convex shape toward the outside of the container, from which feet (7) formed by protrusions project, separated
two by two by portions of the bottom wall (4) forming recessed valleys (12) that extend radially to a periphery (8) of the bottom (3), the bottom (3)
also including, in each valley (12), in the vicinity of the periphery (8) of the bottom (3), at least one groove (17, 18) that extends transversely relative
to the radial direction of extension of the valley (12).

Abstract (fr)
Récipient en matière plastique comprenant un corps et un fond ( 3 ) pétaloïde prolongeant le corps, le fond ( 3 ) comprenant une paroi ( 4 ) de fond
de forme générale convexe vers l'extérieur du récipient, dont saillent des pieds ( 7 ) formés par des excroissances, séparés deux à deux par des
portions de la paroi ( 4 ) de fond formant des vallées ( 12 ) en creux qui s'étendent radialement jusqu'à une périphérie ( 8 ) du fond ( 3 ), le fond
( 3 ) comprenant en outre, dans chaque vallée ( 12 ), au voisinage de la périphérie ( 8 ) du fond ( 3 ), au moins une cannelure ( 17 , 18 ) qui s'étend
transversalement par rapport à la direction radiale d'extension de la vallée ( 12 ).
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